
Лазар Продановић 

Питање постављено Савјету министара БиХ – „Молим да ми доставите списак 

институција БиХ које у 2013. и у првом тромјесечју ове године нису доставиле 

информацију о спровођењу Закона о слободи приступа информацијама у БиХ са 

статистичким прегледима и подацима пристиглих информација Парламентарној 

скупштини БиХ, како је то законом регулисано?“ 

 

 
 

 

 


